
 

Akademický senát UK FTVS 
 

     

 Č.j.: AS-14/2017 

 

Zápis z řádného zasedání ze dne 21. 11. 2017 ve 13.00 hod 

 
Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 

Komora akademických pracovníků (a): Heller, Hojka, Kaplan, Zahálka, Coufalová, Hráský, 

Panská, Jebavý, Jelen Dvorský, Novotná, Pokorná, Malá, Harbichová 

Studentská komora (s): Anděrová, Brtník, Bujnovský 

Omluveni: Thiel (s), Pecinová (s), Omcirk (s), Ižovská (s) 

Nepřítomní: / 

Hosté: (bez titulů): Kohlíková, Bunc 

 

 

1. Projednání a schválení programu zasedání  

Předseda AS UK FTVS Heller seznámil přítomné s programem zasedání. 

Hlasování o programu zasedání: (17-0-0) 

 

Usnesení 02/11/2017: AS UK FTVS schválil program zasedání 21. 11. 2017. 

 

2. Projednání a schválení zápisu z řádného zasedání dne 17. 10. 2017, předvolebního 

zasedání dne 31. 10. 2017 a volebního zasedání den 7. 11. 2017 

Předseda AS UK FTVS Heller přednesl návrh zápisu z řádného zasedání dne 17. 10. 2017, 

předvolebního zasedání dne 31.10. 2017 a volebního zasedání dne 7. 11. 2017. 

Hlasování o zápisu z řádného zasedání dne 17. 10. 2017: (17-0-0). 

Usnesení 03/11/2017: AS UK FTVS schválil zápis z řádného zasedání dne 17. 10. 2017. 

 

Hlasování o zápisu z předvolebního zasedání dne 31.10. 2017: (17-0-0). 

Usnesení 04/11/2017: AS UK FTVS schválil zápis z předvolebního zasedání dne 31. 10. 

2017. 

 

Hlasování o zápisu z volebního zasedání dne 7. 11. 2017: (17-0-0). 

Usnesení 05/11/2017: AS UK FTVS schválil zápis z volebního zasedání dne 7. 11. 2017. 

 

 



3. Vystoupení vedení fakulty 

Děkanka přiblížila obsah dopisu z rektorátu od Ing. Hany Hykešové a reakci vedení UK 

FTVS na stížnost doc. Süsse. Místopředseda Zahálka informoval o vyjádření AS UK FTVS 

k této stížnosti, toto vyjádření je přílohou k zápisu. Navrhl usnesení jako reakci na tuto 

stížnost. 

Hlasování o navrženém usnesení: (17-0-0) 

Usnesení 06/11/2017: AS UK FTVS považuje podněty a obvinění vznesené doc. Sϋssem za 

nepodložené, neopodstatněné a nekorektní. Přesto se jimi AS FTVS UK zabýval a považuje 

je za zcela vyvrácené. 

 

Dále děkanka informovala o akreditacích, je zde stále problém garantů oborů, neboť na této 

pozici by měl být docent. Máme přidělen jak projekt UNCE tak také PRIMUS. Obdrželi 

jsme principy pro sestavování rozpočtu, měli bychom si v tomto směru mírně polepšit. 

Přišel vnitřní mzdový předpis, kde se snížil rozdíl mezi AP1 a AP2, L1 a L2 a navýšily se 

horní limity mzdových tříd. Dále děkanka informovala o návštěvě z Číny, na jaře by měla 

přijet japonská delegace, což by mohlo přivést více zahraničních studentů. Na druhou stranu 

je zde problém získávat platby za studium od současných zahraničních studentů. Byla 

projednávána spolupráce s Katedrou vojenské tělovýchovy. Senátorka Novotná informovala 

o projednávání mzdového předpisu odborovou organizací. 

 

4. Projednání vnitřního mzdového předpisu 

Tento bod byl zmíněn v bodu Vystoupení vedení fakulty. 

 

5. Doplnění disciplinární komise 

Spectabilis paní děkanka uvedla, že student Mgr. Dušan Blažek může do 31. 9. 2018 

fungovat jako člen disciplinární komise. Předseda Heller informoval o tom, že s Mgr. 

Dušanem Blažkem mluvil a ten s účastí souhlasí. 

Hlasování o doplnění disciplinární komise o Mgr. Dušana Blažka: (15-0-1) 

Usnesení 07/11/2017: AS UK FTVS schválil doplnění disciplinární komise o Mgr. Dušana 

Blažka. 

 

 

 

 



6. Podmínky přijímacího řízení do doktorského studia 

Předseda studijní komise Hojka uvedl, že neobdržel definitivní verzi dokumentu. Proděkan 

Bunc se omluvil za opomenutí zaslání a přiblížil změny v dokumentu. Legislativní komise 

se pozastavila nad schválením RUK. Tento bod byl přeložen na prosincové zasedání. 

 

7. Pravidla rigorózního řízení 

Studijní komise uvedla, že tento materiál projednala, došlo zde pouze k drobným úpravám, 

ale domnívá se, že nebyl rozeslán všem senátorům. Proděkan Bunc uvedl, že ho zaslal pouze 

předsedovi studijní komise. Proběhla diskuse ohledně uznávání diplomových prací a 

zařazení fyzioterapie. Vzhledem k zaslání materiálu pouze studijní komisi byl tento bod také 

přeložen na prosincové zasedání. 

 

8. Nominace delegáta za fakultu do Rady vysokých škol 

Předseda Heller uvedl, že dosud byla delegátkou doc. Viléma Novotná, která 

s pokračováním v této funkci souhlasí. Senátorka Novotná přiblížila své působení v Radě 

vysokých škol. Místopředseda Zahálka podpořil kandidaturu doc. Novotné. 

Hlasování o nominaci doc. Vilémy Novotné delegátkou za UK FTVS do Rady vysokých 

škol: (15-0-1). 

Usnesení 08/11/2017: AS UK FTVS navrhl doc. Vilému Novotnou delegátkou za UK 

FTVS do Rady vysokých škol. 

 

9. Různé 

Předseda Heller informoval o volbě do AS UK. Z celkového počtu 155 oprávněných voličů 

z řad akademických pracovníků se zúčastnilo 88 akademiků, tedy 56,8 %. Z řad studentů se 

zúčastnilo 207 osob, což představuje 10,6% oprávněných voličů. Z řad akademiků se na 

prvním místě se umístil doc. Ing. František Zahálka, Ph.D. s 60 hlasy, na druhém Mgr. 

Tomáš Gryc, Ph.D. s 50 hlasy a na třetím místě, tedy jako náhradník, PhDr. Libor Flemr, 

Ph.D. Z řad studentů nejvyšší počet hlasů obdržel Bc. et Bc. Filip Hruša (103 hlasů), dále 

Bc. David Půlpán (88 hlasů) a jako náhradníci skončili Mgr. Daniel Thiel (78 hlasů), Mgr. 

Martin Tino Janikov (62 hlasů) a Mgr. Lenka Sontáková (25 hlasů). 

Senátorka Novotná informovala o petici Konec levných učitelů a akademických pracovníků. 

Senátor Hojka uvedl, že probíhají práce na akreditaci nových studijních programů. 

 

Zapsala: Coufalová  



 Za AS UK FTVS 

 předseda doc. MUDr. Jan Heller, CSc. 

 

Na vědomí:  doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc., děkanka UK FTVS 

        Ing. Radim Zelenka, Ph.D., tajemník UK FTVS 

  prof. Ing. Václav Bunc, CSc. 

  


